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1. Proszq o informacjq jakie Srodki pieniqzne z Urzqdu Miasta Wloclawek zostaly ptzekazane w tym roku

do Klubu Koszyk6wki eo*it. Deklaracje pana prezydenta byl na poziomie 2 ml zl ale te Srodki nie sq

pokazane w bud?ecie miasra. proszq te2 o infonnacjq jakie Srodki dla Klubu Koszyk6wki Anwil planuje siq

w budiecie na rok 2020r; bo vr projekcie bu&Zetu ich nie wida6 . Przypominam 2e klub raCnych Prawa i
Sprawiedliwo fuci zloLyl wniosek budietowy o przekazanie 3 ml zl w 2020r., w tym 1-,2 ml zl na pokrycie

kapital6w ujemnych.

Ly' prorre o dokoriczenie przez rriasto kr6tkiego okolo 50 m odcinka lqcz4cego, SwieZo wyremontowanA

po"rlasy par{stwowe ulicq Che}mickE w po}qczeniu z ulic4 Lipnowsk4 wraz z zatoczk4przystankcw4'

3. Mieszkancy ul. R6zinowskiej proszE o likwidacjq licznych wybojdw i ubytkgw w jezdni, oraz gruntowy

remont chodnika. Brak reakcji-ze strony miasta doprowadzi do dalszej degradacji tej ulicy i zwiqkszenia

naklad6w finansowych w przyszlo5ci. Talii stan n;wierzchni i chodnik6w moie w konsekwencji narazit

miasto na odpowiedzialno6i finansow4 z qrillu odszkodowari

4. W trosce o dobry wizerunek miasta proszQ o usynrowanie kilku lawek i koszy na odpady na-parkingu

polo2onym na stopniu wodnym we Wloclawku. Co6cie z calej Polski zaEzymujqcy siq i odwieCzaj4cy to

miejsce s4 zdziwieni, 2e brakuje tam tak podstawowych element5w infrasruktury'

S. proszq o informacjq, na jakim etapie jest sprawa przyznania medalu prezydenta miasta wloclawek dla

zasluZonych spolecznik6w i krwiodawc6w pan6w

6. Mieszkanc6w ulicy Starodqbskiej zbulwersowai fakt wyciqcia flagmentu niedav'no remontowanej

nawierzchni na wysoko5ci nr 19. Ploszg o wyja6nienie tej sprawy'

7. Mieszkanry miasta s4 zdziwieni, 2e dwujezdniowej ruchliwej arterii obok TESCO na ulicl'KiuszYnskiej,

posadowiono kilka UwLt<. postulujE o prze.niesienil tych lawek chociaiby na ulicq Kaitsk4 gdzie jest

mniejsza emisja spalin i wiqkszy ruch pieszych.

B. Pan il. Noakorvsliego :wr6cil siq do MPEC Sp. z o'o. o wykonanie prz,y}qcza

grzewczego do jego posesji. Otrzymal n.guqi*4 odpowiedZ ze stronY sp5lki, kr6rej nie oplaca sie b}fo-wa

ioylac"al ren mieszkaniec twierdzi, ie o"n i a*Og" ratiad6w byli by cbqtni podlqczenia siq do niejskiej

sieci grzewczej. proszq o wyjaSnienie tej sprawy jak r6wnieZ poinformowanie c'wlja(nieniach bezposrednio

zainteresowanych.

9. Proszq o wyjasnienie czy MPK Sp. z o.o. bqdzie korzystala z yslug fiyry zervnquznej w celu

p.r.pro**lranii lontroli bilet6w os6b korzystaj*cych z komunikacji miejskiej we Wloc]awku'
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